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Rada LK si po včerejším protestním mítinku zaměstnanců Krajské nemocnice Liberec, a.s.,
nechala předložit veškerou dosavadní ekonomickou, finanční a personální agendu, aby si
mohla materiály prostudovat a případně požadovat určitá opatření. Informoval o tom
hejtman LK Stanislav Eichler.

„Situaci v krajské nemocnici věnujeme pozornost, vnímáme určité nesrovnalosti a nedostatky v
činnosti, proto chceme údajná obvinění či zkreslení prošetřit a přispět tak ke zklidnění emocí. Jde o to,
aby lékaři, zdravotní sestry a další zaměstnanci KNL mohli pracovat v atmosféře důvěry a v jistotě,“
řekl hejtman s tím, že bude požadovat od dozorčí rady, která plní kontrolní funkci, vysvětlení,
případně vyvození odpovídajících závěrů směřujících ke zlepšení vztahů na tomto velmi
zodpovědném a veřejností sledovaném pracovišti.

„Věřím, že se co nejdříve podaří napravit porouchanou komunikaci mezi vedením nemocnice a
ostatními zaměstnanci našeho největšího zdravotnického zařízení v kraji, nejlépe do konce června,“
dodal.


